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Proponowany porządek obrad XVIII sesji Rady Miasta  przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miasta. 
5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Odpowiedzi na interpelacje. 
8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej. 
9. Informacja z realizacji budżetu Miasta za I półrocze 2019r. 
10. Informacja nt. zaawansowania zadań inwestycyjnych zaplanowanych do realizacji                      

w 2019r. ze szczególnym uwzględnieniem budowy żłobka. 
11. Informacja o potrzebach remontowych dotycząca mieszkań będących w zasobach TBS 

oraz zasobach miasta. 

12. Informacja nt. wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury                   

za I półrocze 2019r. 
13. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2019 rok, 
2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2019-2022, 

3) wyboru ławników na kadencję 2020 – 2023. 
14. Wolne wnioski i sprawy różne. 
15. Zakończenie sesji. 

 

1.  Otwarcie obrad. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Maślanko otworzył XVIII sesję Rady Miasta Brzeziny w dniu 

26 września 2019 r. o godz. 908 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. Sesja była transmitowana               

na żywo do internetu przez You Tube.  
 

2.  Stwierdzenie prawomocności sesji. 
Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 13. radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Radna Anna Sokołowska nieobecna podczas posiedzenia. 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż radny Jakub Piątkowski w dniu 24 września 

2019 roku złożył rezygnację z mandatu radnego z dniem 25 września 2019 roku.  

Lista obecności radnych oraz rezygnacja radnego Jakuba Piątkowskiego w załączeniu do 

niniejszego protokołu.  
 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta odczytał proponowany porządek obrad XVIII sesji Rady Miasta 

Brzeziny, a następnie zapytał, czy są pytania, uwagi, bądź wnioski do zaproponowanego 

porządku obrad? 
 

Zgłoszono 2. wnioski formalne: 

1. Pani Burmistrz - wniosek formalny o rozszerzenie porządku obrad poprzez 

wprowadzenie punktu „Wręczenie upominków sportowcom promującym Miasto 

Brzeziny” jako pkt 4. 
2. Przewodniczący Rady Miasta - wniosek formalny o przesunięcie dotychczasowego pkt 

12. przed dotychczasowy pkt 11.  
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Głosowanie wniosku formalnego zgłoszonego przez Panią Burmistrz: 

Wynik głosowania: 
12. – „za”, 
  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 
  1. – niebiorący udziału w głosowaniu. 
Wniosek formalny o wprowadzenie pkt 4. „Wręczenie upominków sportowcom promującym 

Miasto Brzeziny” został przyjęty. 
 

Głosowanie wniosku formalnego zgłoszonego przez Przewodniczącego Rady Miasta: 
Wynik głosowania 
12. – „za”, 
  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 
  1. – niebiorący udziału w głosowaniu. 

Wniosek formalny o przesunięcie pkt 12. został przyjęty. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta odczytał projekt zmienionego porządku obrad XVIII 

sesji Rady Miasta Brzeziny po przyjętych wnioskach formalnych: 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wręczenie upominków sportowcom promującym Miasto Brzeziny. 
5. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miasta. 

6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Odpowiedzi na interpelacje. 

9. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej. 

10. Informacja z realizacji budżetu Miasta za I półrocze 2019r. 
11. Informacja nt. zaawansowania zadań inwestycyjnych zaplanowanych do realizacji w 

2019r. ze szczególnym uwzględnieniem budowy żłobka. 

12. Informacja nt. wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury                   

za I półrocze 2019r. 
13. Informacja o potrzebach remontowych dotycząca mieszkań będących w zasobach TBS 

oraz zasobach miasta. 
14. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2019 rok, 
2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2019-2022, 
3) wyboru ławników na kadencję 2020 – 2023. 

15. Wolne wnioski i sprawy różne. 
16. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt zmienionego porządku obrad. 
Wynik głosowania: 

13. – „za”, 
  0. – „przeciw”, 
  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 
Nowy porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 
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4. Wręczenie upominków sportowcom promującym Miasto Brzeziny. 
Pani Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady Miasta wręczyli nagrody zawodniczkom Klubu 

Sportowego Hokej-Start–Brzeziny. 
Od 15 lat Seniorki są Mistrzyniami Polski Seniorek w Hokeju na Trawie. W tym roku obroniły 

swój tytuł Mistrza Polski, jak również tytuł Halowych Mistrzyń Polski.  
Młodsze zawodniczki w 2019 roku zdobyły Wicemistrzostwo w Ogólnopolskiej Olimpiadzie 

Młodzieżowej Juniorek Młodszych.  
 

Głos zabrał również przybyły na dzisiejsze posiedzenie Prezes Polskiego Związku Hokeja na 

Trawie Jacek Sobolewski, który pogratulował zawodniczkom najlepszych wyników, a trenerce 

Małgorzacie Polewczak za pracę, dzięki której zawodniczki mogą osiągać takie sukcesy. 
 

Następnie Pani Burmistrz odczytała oraz wręczyła list gratulacyjny mamie pływaka Kacpra 

Płoszki – Pani Annie Płoszce oraz kolarzowi Mateuszowi Konwińskiemu. 
 

Największe osiągnięcia Kacpra Płoszki w pływaniu: 

- Mistrzostwo Polski na 200m stylem motylkowym,  
- Mistrzostwo Polski na1500m stylem dowolnym,  
- I miejsce na ogólnopolskiej olimpiadzie młodzieży w dwuboju nowoczesnym (pływanie, 

 bieganie), 

- I miejsce w sztafecie w dwuboju nowoczesnym,  

- I miejsce w sztafecie 4x 200m stylem dowolnym, 
- I miejsce w sztafecie 4x100 zmiennym, 
- II miejsce na 400m stylem dowolnym,  

- II miejsce na 200m stylem dowolnym, bijąc rekordy województwa łódzkiego. 
 

Mateusz Konwiński to młody sportowiec, mieszkaniec Brzezin, który w ostatnich latach 

zajmuje czołowe pozycje podczas najważniejszych zawodów w kolarstwie górskim.  
Najważniejsze osiągnięcia: 
- I miejsce Puchar Polski Białystok, 

- I miejsce Puchar Polski Lublin, 

- I miejsce Puchar Polski Wałbrzych 2018, 
- I miejsce Bike Maraton Sobótka 2018, 
- I miejsce Open Mazovia MTB Maraton Andrespol 2018, 

- III miejsce Puchar Polski Jelenia Góra 2018, 
- I miejsce  Puchar Polski XCO Boguszów Gorce 2018, 

- Wysokie lokaty w startach znalazły odzwierciedlenie w klasyfikacji generalnej Pucharu Polski 

 MTB  XCO 2018 kategorii Młodzik, w której zajął  I miejsce.  
- I miejsce Bike Maraton Świeradów Zdrój 2019, 

- I miejsce Bike Maraton Ludwikowice Kłodzkie 2019, 
- III miejsce Puchar Polski XCO Boguszów Gorce 2019. 
 

5.  Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy są uwagi, co do protokołu z XVII sesji Rady Miasta                   

z dnia 29 sierpnia 2019 roku? 
 

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał 

protokół pod głosowanie. 

Wynik głosowania:  
7. – „za”, 
0. – „przeciw”, 
2. – „wstrzymujących się od głosu”. 
Protokół z XVII sesji Rady Miasta Brzeziny został przyjęty. 
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6.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  
Burmistrz Ilona Skipor przedstawiła informację z prac między sesjami: 
 

- 1 września uczcili 80. rocznicę wybuchu II wojny światowej, 
 

- 1 września odbył się piknik ekologiczny w parku miejskim, 
 

- 2  września brała udział w rozpoczęciach roku szkolnego w placówkach oświatowych miasta 

Brzeziny, 
 

- 4 września po przeprowadzonym konkursie powołała na stanowisko dyrektora Centrum 

Promocji i Kultury w Brzezinach panią Joannę Kędzię-Kamińską, 
 

- 5 września odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników TBS w Brzezinach sp. z o.o., 

na którym została podjęta uchwała w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki w 

wysokości 200.000,00zł, 
 

- 11 września podpisała z Wojewodą Łódzkim dwie umowy na dofinansowanie z Funduszu 

Dróg Samorządowych w wysokości 75% wartości zadań : 
-  „Przebudowa ciągu dróg w ul. Dąbrowskiego i ul. Polnej w Brzezinach”, kwota 

dofinansowanie 2.380.268,0zł , całkowita wartość 3.173.691,00zł, 
- „Przebudowa ciągu dróg w ul. Bohaterów Warszawy i Konstytucji 3 Maja w Brzezinach”, 

kwota dofinansowania 1.578.543,00zł, całkowita wartość zadania 2.104.724,00zł, 
 

- 11 września odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników ZUK sp. z o.o. w 

Brzezinach, na którym została podjęta uchwała w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do 

spółki w wysokości 305.000,00zł, 
 

- 16 września odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników PEC sp. z o.o. w 

Brzezinach, na którym została podjęta uchwała w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do 

spółki w wysokości 200.000,00zł,  
 

- 18 września podpisała umowę z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi na dotację - dofinansowanie usuwania wyrobów zawierających azbest z 

nieruchomości usytuowanych na terenie miasta Brzeziny w wysokości 12.478,00zł, 
 

- 19 września uczestniczyła w uroczystym odsłonięciu tablicy pamiątkowej na 100-lecie Policji 

w Brzezinach przed budynkiem Komendy Powiatowej Policji w Brzezinach,  
 

- 24 września uczestniczyła w uroczystym przekazaniu samochodu dla PSP Brzeziny. 
 

Dyskusja. 

Głos zabrał radny Dariusz Guzek, który zwrócił uwagę, iż żaden przedstawiciel władz 

samorządowych Miasta nie wziął udziału w obchodach 80-rocznicy wybuchu II wojny 

światowej. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż wspólnie z przedstawicielami Stowarzyszenia Patriotyczne 

Brzeziny w dniu 1 września br. o godzinie 445 złożyła kwiaty pod pomnikiem na cmentarzu w 

Brzezinach. 
 

Radny Przemysław Maślanko poprosił, aby nowa Pani dyrektor Centrum Promocji i Kultury w 

Brzezinach przedstawiła się radnym. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w punkcie poświęconym zapytaniom do kierowników 

jednostek nowo powołana Pani dyrektor przedstawi swoją osobę. 
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7.  Interpelacje i zapytania radnych. 
Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miasta, który zadał 2. pytania: 

1. Kiedy zostanie ogłoszony przetarg na OZE? 
2. Czy w związku z przyjętą przez Radę Miasta uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki pod strefę inwestycyjną Miasto będzie musiało zwrócić do Urzędu 

Marszałkowskiego otrzymaną dotację wraz z odsetkami? 
 

Ad.1. Najpóźniej w poniedziałek przetarg zostanie ogłoszony – odpowiedziała Pani Burmistrz. 
Ad.2. Naczelnik Wydz. PR Marcin Pluta odpowiedział, iż Miasto otrzymało z dotacji około 68% 

wydatków kwalifikowanych (10.818,00zł), które wydało na sprawy dotyczące promocji strefy 

inwestycyjnej. W/w pieniądze Miasto było zobowiązane zwrócić wraz z odsetkami – co zostało 

uczynione. 
 

Radny Przemysław Maślanko zapytał, czy na ul. Hetmana w drodze na pływalnie zostanie 

zamontowane oświetlenie, zwłaszcza że wkrótce za basenem powstanie również OSA? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż oświetlenie na ul. Hetmana jest w projekcie. Miasto oczekuje 

na informację w sprawie przyznania dofinansowania na SOWĘ. Miasto będzie składać do URE 

wniosek o białe certyfikaty. Z otrzymanych środków wykonane zostanie oświetlenie na ul. 

Hetmana, ale także na ul. Wodociągowej oraz ul. Słonecznej. Na chwilę obecną wspólnie z 

dyrektorem CKF ustalili, iż doświetlenie OSY oraz oświetlenie przejścia „pociągnięte zostanie z 

basenu”. Dodatkowo zostanie zamontowany tam również monitoring. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska poruszyła temat audytu, który miał zakończyć się 15 

września br. Zapytała jak w/w kwestia przedstawia się na chwilę obecną? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż otrzymała wstępną analizę, która jest obecnie na etapie 

sprawdzania poprawności wykonania audytu. Wykonawca zwrócił się o przedłużenie terminu 

wykonania w związku z tym, iż zlecono mu jeszcze dodatkowe sprawy. Na poniedziałek zostało 

zaplanowane spotkanie z audytorem celem wyjaśnienia uwagi zgłoszonych przez Panią 

Burmistrz w tym zakresie. Ostateczny termin wykonania audytu planowany jest na 30 września 

br. 
 

Radna dopytała, czy wynik audytu będzie podany do publicznej wiadomości? 
 

Wyniki kontroli będą opublikowane na BIP-ie, natomiast wnioski końcowe w BIS-ie– 

odpowiedziała Pani Burmistrz.  
 

Głos zabrał radny Janusz Nowański, który w imieniu kilku handlowców użytkujących pawilony 

handlowe na rynku zwrócił uwagę, iż jedna z budek na rynku została postawiona niezgodnie z 

uzgodnieniami dotyczącymi fasady budynków, które to ustalono na spotkaniu z kupcami. W/w 

budka jest wyższa (30 cm powyżej ustalonych 3 metrów) oraz wygląd okien również odbiega od 

poczynionych ustaleń. W związku z powyższym kupcy chcieli by wiedzieć, co się w/w kwestii 

zmieniło, gdyż posadowienie wyższego pawilonu pociągnie za sobą wzrost kosztów. Co kupcy 

mają robić? Czy mają występować o pozwolenia na budowę? 

Radny zaproponował, aby zwołać spotkanie z kupcami (również z udziałem radnych) celem 

wyjaśnienia wszelkich wątpliwości. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż radni doskonale wiedzą, jaki jest problem na rynku. Na 

spotkaniu udzieliła odpowiedzi na wszelkie pytania kupców. Część kupców złożyła wnioski o 

wydanie nowych pozwoleń dotyczące zagospodarowania przestrzeni między budkami, jak 

również powiększenia istniejących budek. Pani Burmistrz odpowiedziała, iż kupcy mogą 

stawiać budki w ramach powtarzalności modułu, to samo dotyczy witryn. Chodzi o to, aby 

zachować wymiary i aby budki były na jednym poziomie. Niższą budkę można ewentualnie 

uzupełnić o baner reklamowy. 
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Podkreśliła również, iż jak dotąd nikt nie zgłosił jej żadnych uwag w tym zakresie. Zdaniem 

Pani Burmistrz zasadne byłoby zwołanie spotkania, podczas którego przedyskutowane 

zostałyby wszelkie wątpliwości. 
Niektórzy kupcy wystąpili z wnioskiem o powiększenie swoich obiektów handlowych. Miasto 

poprosiło prawnika o interpretację, czy działki (które są już oznaczone i ponumerowane) muszą 

zostać wystawione na przetarg, czy Miasto może dowolnie, według własnego uznania podpisać 

umowę na powiększenie istniejących obiektów handlowych. Po rozstrzygnięciu w/w kwestii 

kupcy otrzymają odpowiedź. 
Pani Burmistrz powiedziała, iż nie ma wpływu na to, iż kupcy nie są w stanie porozumieć się 

między sobą w ramach stowarzyszenia i nie utożsamiają się z osobą, która przychodziła i 

reprezentowała stowarzyszenie. 
 

Radny przypomniał, iż na targowisku funkcjonują dwa stowarzyszenia: starsze skupiające 

kupców z pawilonów handlowych oraz drugie skupiające osoby handlujące pod namiotami. 

Zdaniem radnego Miasto powinno wymóc na obu stowarzyszeniach wspólne spotkanie, aby raz 

na zawsze rozwiązać w/w kwestię. Przypomniał również, iż drugie stowarzyszenie było skłonne 

partycypować w kosztach budowy kostki na targowisku. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż nic nie wie nt. partycypacji w kosztach układania kostki na 

rynku, niemniej jednak zgadza się z radnym, iż w/w kwestię należy uregulować. 
Zdaniem Pani Burmistrz wszelkie niedopowiedzenia są wynikiem wzajemnych rozgrywek 

personalnych między kupcami. 
Dodała, iż w chwili obecnej nie wie czego kupcy oczekują, gdyż dała im wolną rękę, nie mają 

żadnych nakazów, mają możliwość rozbudowy oraz modernizacji budek i w dalszym ciągu są 

niezadowoleni. 
 

Radny Janusz Nowański odpowiedział, iż totalna wolność dana w tym temacie doprowadziła do 

tego, że kupcy nie mogą dojść do porozumienia. W związku z tym może lepiej byłoby wytyczyć 

pewne granice. 
 

Co do pozwolenia – kupcy sami powinni ustalić w Starostwie, czy jest ono wymagane, czy nie – 

odpowiedziała Pani Burmistrz. 
 

Radny Roman Kornecki zadał 3. pytania: 
1. Czy Miasto planuje zamontowanie ograniczników prędkości na przejściach dla pieszych i 

monitoringu na newralgicznych przejściach oraz przejściach usytuowanych w okolicach 

szkół i przedszkoli? 
2. Jakie są plany Miasta w zakresie budowy ścieżek rowerowych? 

3. Czy na ul. Traugutta podjęte zostaną dalsze prace, gdyż w chwili obecnej ulica jest 

rozkopana i mieszkańcy mają problem z poruszaniem się. Kiedy planowane jest 

zakończenie inwestycji? 
 

Ad.1. Pani Burmistrz odpowiedziała, iż nie ma możliwości zamontowania ograniczników ani na 

drodze wojewódzkiej, a tym bardziej krajowej. 
Następnie poinformowała, iż „przeszedł” wniosek Miasta złożony do budżetu obywatelskiego 

województwa łódzkiego na budowę 4. przejść dla pieszych na łączną kwotę 338.000,00zł, które 

w całości będą realizowane przez Zarząd Wojewódzki Dróg i Autostrad. W/w przejścia będą 

nowoczesne, interaktywne i zlokalizowane w newralgicznych punktach, o których mówili 

mieszkańcy. 

Ad.2. Pani Burmistrz ma nadzieję, że wspólnie ze Starostwem, Gminą oraz samorządem 

Koluszek uda się stworzyć ścieżkę rowerową do Koluszek. 
Do końca VIII kadencji na pewno powstaną ścieżki rowerowe w mieście. 
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Ad.3. Pierwszy przetarg został unieważniony z winy wykonawcy, który odstąpił od podpisania 

umowy. Rozpisano drugi przetarg, otwarcie ofert nastąpi 1 października br. Nie ma zagrożenia 

w zakresie realizacji w/w inwestycji. 
 

Następnie radny Roman Kornecki odczytał interpelację, w której wnioskuje o zabezpieczenie w 

budżecie Miasta środków na remont chodnika, zamontowaniem oświetlenia oraz montaż 

ogranicznika uniemożliwiającego wjazd samochodów od strony ul. Fredry na przejściu 

położonym między ul. Fredry, a ul. Moniuszki. 
Interpelacja została złożona na ręce Przewodniczącego Rady Miasta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
Pani Burmistrz odpowiedziała, iż jest to droga wewnętrzna – prywatna, w którą Miasto nie 

może inwestować, może natomiast poprosić mieszkańców, którzy tam mieszkają  o poprawienie 

jakości drogi. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska poruszyła sprawę zaległości Starostwa w stosunku do 

Miasta z tytułu przyjęcia przez Miasto zadania z zakresu prowadzenia biblioteki publicznej dla 

Powiatu Brzezińskiego. Radna zapytała, czy Starostwo uregulowało niedopłatę za 2018 rok w 

wysokości 6.000,00zł? 
 

Pani Skarbnik poinformowała, iż w ubiegłym tygodniu Naczelnik Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł 

wysłał do Starostwa pismo z wezwaniem zapłaty zaległych 6.000,00zł. Była to niejako 

odpowiedź na pismo Starostwa, w którym to zapytywali jakie zadania nie zostały zrealizowane z 

tytułu nie przekazania przez nich kwoty 6.000,00zł. 
Następnie wyjaśniła, iż biblioteka zrealizowała wszystkie zadania, gdyż Miasto przekazało 

jednostce dotację w całości (brakującą kwotę z własnego budżetu) pomimo, iż nie otrzymało 

środków ze Starostwa. 
 

Radna podkreśliła, iż Miasto przyjęło na siebie realizację zadania własnego Starostwa, za co 

zgodnie z umową powinno otrzymać zapłatę. Obowiązkiem Starostwa jest uregulowanie w/w 

należności, a jeśli Starostwo nie wywiązuje się z zawartej umowy to niech powołuje swoje 

jednostki do realizacji w/w zadania. 
 

Głos zabrał radny Przemysław Maślanko, który poruszył kwestię skateparku – poprosił o 

wyjaśnienie radnym skąd opóźnienie w działaniach zmierzających do powstania w/w 

inwestycji? 
 

Naczelnik Wydz. PR Marcin Pluta poinformował, iż Stowarzyszenie Mroga na chwilę obecną 

nie może ogłosić konkursu na budowę skateparku, gdyż w sierpniu br. wystąpiło z aktualizacją 

Lokalnej Strategii Rozwoju. W w/w dokumencie zapisano m.in. to, że Miasto Brzeziny 

samodzielnie będzie składać wnioski. Dopóki Urząd Marszałkowski nie zaakceptuje w/w 

dokumentu i nie wystosuje oficjalnego pisma w tej sprawie to stowarzyszenie nie może ogłosić 

naboru. Miasto w każdej chwili gotowe jest, aby złożyć wniosek na skatepark. 
 

Radny Krzysztof Sienkiewicz zapytał, czy nie warto byłoby zastanowić się nad zmianą 

lokalizacji skateparku, gdyż po przeanalizowaniu dokumentów okazuje się, że mogą wystąpić 

problemy z wjazdem na teren obiektu. W związku z tym zasadne byłoby rozważenie innej 

lokalizacji. Zgodnie z informacją zasięgniętą od Pani Sekretarz koszt przeprojektowania to 

około 5.000,00zł. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż jeśli jest taka wola radnych można rozważyć zmianę 

lokalizacji, zwłaszcza, że obecna lokalizacja jest w centrum miasta obok osiedla 

mieszkaniowego. Problem polega na tym, że trzeba wskazać inną lokalizację, a w mieście nie 

ma takich działek, które by spełniały warunki do lokalizacji takiego obiektu. 
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Radni na nową lokalizację skateparku zaproponowali park lub „dzikie boisko za blokiem na ul. 

Hetmana”. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w park objęty jest trwałością projektu w ramach rewitalizacji 

parku, dodatkowo wydzielone są tam strefy dla ptactwa oraz strefa ciszy, więc taki obiekt nie 

może tam powstać. Jedyna lokalizacja jaka w chwili obecnej jej się nasuwa to tyły stadionu (po 

wykarczowaniu). Działka na ul. Hetmana to tereny inwestycyjne przeznaczone pod 

budownictwo mieszkaniowe. Aby zlokalizować tam skatepark trzeba byłoby zmienić plan 

zagospodarowania przestrzennego i byłby to proces długotrwały. 

Pani Burmistrz zwróciła uwagę, iż od samego początku wraz z kilkoma radnymi była przeciwna 

lokalizacji skateparku w obecnym miejscu. 
Z uwagi, iż nie ma stowarzyszenia, które wyłożyłoby środki na realizacji projektu Pani 

Burmistrz podjęła decyzję, iż Miasto samo złoży wniosek i będzie partycypować w kosztach 

realizacji z własnych środków. 
 

Następnie głos zabrał radny Adam Durański, który odczytał list od mieszkanki ul. Kordeckiego, 

w którym to mieszkańcy proszą o modernizację chodnika przy ul. Kordeckiego, gdyż obecny 

jego stan zagraża bezpieczeństwu poruszających się po nim mieszkańców. 
Radny dopowiedział, iż pismo podpisane jest przez 13. mieszkańców ul. Kordeckiego, on 

również się pod nim podpisuje i oświadcza, że do 30 września br. złoży wniosek budżetowy, aby 

w/w inwestycję uwzględnić w przyszłorocznym budżecie. 

Pismo w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż również zapoznała się z w/w listem. Sprawę dodatkowo 

komplikuje fakt, iż toczy się sprawa sądowa z właścicielami nieruchomości usytuowanej na 

samym rogu ulicy. Najprawdopodobniej zostanie zaplanowana przebudowa tego chodnika, gdyż 

po drugiej stronie Miasto kupiło część działki i rozważa możliwość wybudowania tam nowego 

chodnika, aby raz na zawsze zamknąć w/w temat. W związku z powyższym podjęte zostaną 

działania, aby wpisać w/w inwestycję do budżetu w przyszłym roku. 
 

8.  Odpowiedzi na interpelacje. 
Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy wszyscy radni otrzymali odpowiedzi na złożone 

interpelacje oraz czy są usatysfakcjonowani? 
 

Głos zabrał radny Dariusz Guzek, który poinformował, że otrzymał odpowiedź na swoją 

interpelację dotyczącą budowy hali sportowej, jednak jasno z niej wynika, iż radni podczas 

Komisji Spraw Społecznych oraz Edukacji, Kultury i Sportu zostali wprowadzeni w błąd przez 

Panią Burmistrz. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż radny otrzymał pismo wraz z e-mailem zawierającym 

informację, iż nie ma zgody na zmianę lokalizacji hali sportowej. Następnie dodała, iż 

Naczelnik Wydz. PR wyjaśnił, iż o przedłużenie terminu można się starać dopiero w momencie 

rozpoczęcia inwestycji.  

W związku z tym radny nie może mówić, iż został wprowadzony w błąd. 
 

Radny Dariusz Guzek odparł, iż Pani Burmistrz celowo wprowadziła radnych Komisji Spraw 

Społecznych w błąd, gdyż podczas posiedzenia powiedziała, iż w piśmie zawarte było 

przesunięcie terminu oraz przesunięcie lokalizacji. Tymczasem z pisma jednoznacznie wynika, 

że mowa jest jedynie o zmianie lokalizacji. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż kwestia przesunięcia terminu została wyjaśniona przez 

Naczelnika Wydz. PR. 
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Głos zabrał radny Daniel Szymczak, który poinformował, iż 19 lutego br. otrzymał odpowiedź 

na interpelację dotyczącą budowy miejsc parkingowych na ul. Piłsudskiego. Radny chciałby 

wiedzieć, czy dokonano już przeszacowania w/w inwestycji i kiedy zostanie ona zrealizowana? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w w/w miejscu przebiega kanał i wydzielenie tam miejsc 

parkingowych jest wielce ryzykowne zwłaszcza, iż być może kanał będzie przebudowywany. W 

związku z tym w/w inwestycja na chwilę obecną wydaje się bezzasadna. Dodatkowo w grę 

wchodzą również kwestie finansowe. 
 

Radny odparł, że być może należałoby pomyśleć chociaż o poprawie istniejącej infrastruktury 

drogowej w w/w miejscu, aby mieszkańcy mieli “inną jakość trzymania pojazdów”. 
 

9. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej. 
Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała dyrektora Muzeum Regionalnego w 

Brzezinach o zasady uczestnictwa dzieci i młodzieży w dyktandzie organizowanym podczas 

Wieczoru Literackiego. 
 

Dyrektor Paweł Zybała poinformował, iż dyktando jest w formule open i każdy kto przyjdzie 

będzie mógł wziąć w nim udział.  
 

Radna zapytała także dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 na jakim etapie znajdują się prace 

remontowe, na które radni przekazali środki na ostatniej sesji? 
 

Dyrektor Michał Gołąbek odpowiedział, iż remont zostanie wykonany do końca tego roku. 
 

Pani Burmistrz przekazała dyrektorowi muzeum pióro będące główną nagrodą dla osoby, która 

najlepiej napisze dyktando podczas Wieczoru Literackiego. 
 

Radny Daniel Szymczak zapytał dyrektora CKF-u jak wygląda sytuacja z udostępnianiem 

toalet, czy przebieralni dla Stowarzyszenia Tenisa Ziemnego na stadionie? 
 

Dyrektor Daniel Nawrocki odpowiedział, iż wkrótce opracowany zostanie regulamin 

korzystania z pomieszczeń CKF-u. 
 

Radny Przemysław Maślanko zapytał, kiedy odbędzie się generalny remont basenu, czy Miasto 

będzie szukać projektów, które umożliwią utrzymanie basenu w należytym stanie? 
 

Dyrektor Daniel Nawrocki odpowiedział, iż podejmowane są wszelkie starania, aby to 

zrealizować nie obciążając Miasta. 
 

Radny Janusz Nowański zapytał dyrektor CPiK-u w jakim celu prowadzone były oględziny 

dachu placówki oraz czy Miasto ma szykować się na “grubsze wydatki” w jednostce? 
 

Pani dyrektor Joanna Kędzia-Kamińska odpowiedziała, iż dach jednostki wymaga remontu. W 

tym roku wykonano jedynie niewielką jego naprawę. W pierwszej kolejności należy wykonać 

naprawę 2. mniejszych dachów po stronie wschodniej oraz zachodniej budynku. 
 

Radny Dariusz Guzek poprosił dyrektor CPiK-u o pisemną informację nt. rocznych kosztów 

prowadzenia fanpagea za 2019 rok oraz informacje nt. podmiotu, który go prowadzi. Mogą to 

być również koszty za cały ubiegły rok, aby zestawienie było miarodajne. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała na jaką kwotę wykonano w tym roku remont 

dachu CPiK-u oraz jaki był jego zakres rzeczowy? 
 

Głos zabrała Pani Burmistrz, która odpowiedziała, iż nazwałby to raczej remontem bieżącym. 

Kwestia jest sporna, gdyż Miasto dochodzi swoich roszczeń z wykonawcą w/w naprawy, 

ponieważ zakres wykonanej naprawy jest nieadekwatny do kosztu jego zapłaty, na który 

wykonawca wystawił fakturę. W/w kwota nie została zapłacona. 
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Radna dopytała o ile zostały zawyżone koszty wykonanej naprawy oraz czy przewidywana jest 

również wymiana orynnowania? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż wartość wystawionej faktury przekracza w około 70% zakres 

wykonanej usługi. 
Ponadto problemem jest również kanalizacja w placówce – trzeba pomyśleć o przebudowie 

bądź modernizacji kanalizacji. 
 

Pani dyrektor CPiK-u dopowiedziała, iż orynnowanie również wymaga wymiany. 
 

Przewodniczący Rady Miasta życzył nowo powołanej Pani dyrektor CPiK-u powodzenia 

zarówno w pracach administracyjnych, jak i w realizacji celów, do których jednostka została 

powołana. 
 

Radny Dariusz Guzek dopowiedział, iż również cieszy się, że osoba z Brzezin będzie pełniła 

funkcję dyrektora placówki. 

Następnie zapytał Panią Burmistrz, jako współudziałowca Spółdzielni Socjalnej jak przedstawia 

się sprawa zatrudnienia pracowników spółdzielni, gdyż dotarły do niego informację, że kilku z 

nich straciło pracę? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż nie zna szczegółów polityki kadrowej w spółdzielni. W 

Urzędzie Miasta odbyło się spotkanie dyrektorów Eco-Regionu oraz dyrektora sortowni w 

Julkowie, podczas którego sporządzono listę pracowników spółdzielni, którzy zgłosili chęć 

podjęcia pracy w Julkowie. Podczas spotkania omówiono wszelkie warunki ewentualnego 

zatrudnienia. 
Dodała, iż do Przewodniczącego Rady Miasta przed sesją wpłynęło pismo, w którym prezes 

“Communal Service” jako powód nieobecności podczas dzisiejszej sesji podaje konieczność 

szukania pracy dla swoich pracowników. 
 

Głos zabrał radny Daniel Szymczak, który zapytał p.o. prezesa PEC-u jak obecnie wyglądają 

sprawy remontowe w spółce oraz czy są już jakieś plany inwestycyjne? 
 

P.o. prezesa PEC-u Katarzyna Wijata odpowiedziała, iż prace remontowe przebiegają zgodnie z 

harmonogramem, który został  zaplanowany w umowie podpisanej z wykonawcą. Od 

poniedziałku będą montować instalacje wewnątrz kotła, by następnie rozpocząć jego remont. 

Prace mają zakończyć się w listopadzie br. 

W przyszłym roku spółka planuje pozyskanie pożyczki na dokończenie budowy kotła nr 4. 
 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki, który zapytał czy komornik 

odblokował konto spółki oraz czy zapewniona jest płynność finansową jednostki? 
 

Odbyła się sprawa sądowa, podczas której sąd uznał, iż w/w zabezpieczenie jest konieczne  – 

odpowiedziała p.o. prezesa PEC-u. Spółka odwołała się od w/w postanowienia, jednak do chwili 

obecnej nie otrzymała jeszcze odpowiedzi. Podmiot na bieżąco reguluje swoje płatności. 
 

Radny Marek Matyszczak zapytał prezes TBS-u kiedy rozpoczną się prace remontowe na ul. 

Wojska Polskiego tzw. “czerwonej kamienicy”, jaki będzie koszt remontu oraz zakres 

wykonanej pracy? 
 

Pani prezes Ewa Mądra-Chojka odpowiedziała, iż w/w budynek stanowi własność Miasta. 

Zakres rzeczowy obejmuje wymianę instalacji elektrycznej na klatce schodowej, budowę 

komórkowca, wymianę okna na klatce schodowej, wykonanie remontu lokalu mieszkalnego, 

werandy, remont tarasu, wymianę instalacji elektrycznej zasilającej lokale mieszkalne, naprawę 

schodów wejściowych do budynku, wykonanie zaleceń z inwentaryzacji i okresowej kontroli 

przewodów kominkowych. Zaplanowana łączna kwota remontu to 109.400,00zł. Podpisana jest 

już umowa ze spółdzielnią socjalną na wykonanie remontu lokalu mieszkalnego oraz 2. tarasów 

z terminem realizacji do końca listopada br.  
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10.  Informacja z realizacji budżetu Miasta za I półrocze 2019r. 
Skarbnik Miasta Renata Bąk przedstawiła informację z realizacji budżetu Miasta Brzeziny za I 

półrocze 2019 roku – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Poinformowała, iż budżet Miasta Brzeziny uchwalony w drodze uchwały Nr IV/26/2018 z dnia 

20 grudnia 2018 roku po zmianach w ciągu roku, wynikających z uchwał Rady Miasta Brzeziny 

oraz Zarządzeń Burmistrza Miasta Brzeziny, po stronie dochodów zaplanowano w kwocie 

50.702.226,57zł, a zrealizowano w I półroczu 2019 roku w kwocie 24.815.504,90zł stanowi 

48,94% planu. Zaplanowane wydatki w wysokości 56.100.661,77zł zostały zrealizowane w 

kwocie 22.557.184,54zł, co stanowi 40,21% planu. 
 

Dla zrównoważenia budżetu dochody + przychody = wydatki + rozchody 
Plan dochodów  - 50.702.226,57zł 
Plan przychodów  -   7.300.849,56zł 
(co stanowią kredyty, pożyczki, obligacje) 
Razem  -              58.003.076,13zł 
 

Plan wydatków  - 56.100.661,77zł 
Plan rozchodów   -  1.902.414,36zł 
(co stanowi spłata kredytów, pożyczek, wykup obligacji) 
Razem  -              58.003.076,13zł 
 

Dochody – realizacja za I półrocze 2019r. - 24.815.504,90zł 
Dochody bieżące – 24.465.561,79zł 
Dochody majątkowe – 349.943,11zł 
 

Wydatki wykonano w I półroczu 2019 roku w kwocie 22.557.184,54zł 
Wydatki bieżące –    21.367.901,17zł 

Wydatki majątkowe – 1.189.283,37zł 
 

Wykonane dochody przewyższają wykonane wydatki. Z tego tytułu powstała nadwyżka budżetu 

w kwocie 2.258.320,36 zł. 
 

Przychody na dzień 30.06.2019r. wykonano w kwocie 4.118.466,28 zł i stanowią one wolne 

środki na 2019 rok. 
 

Rozchody zaplanowano w kwocie 1.902.414,36zł. W I półroczu wykonano w kwocie 

676.207,18zł, na którą składają się: 
-   175.002,00zł –  spłata kredytu do Banku Spółdzielczego w Andrespolu, 
-   180.000,00zł – spłata kredytu do Banku Spółdzielczego w Andrespolu,  

- 300.000,00zł – spłata kredytu do BGK w Łodzi, 
-      21.205,18zł – spłata pożyczek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
    i Gospodarki Wodnej. 
 

Zadłużenie Miasta na 30.06.2019r. Wyniosło 12.355.873,82zł, w ramach którego wchodzi: 
1. Kredyt w BGK                    –    1.200.000,00zł,  
2. Kredyt w BGK                    –       900.000,00zł,  

3. Kredyt w BS Andrespol      –       900.000,00zł,  
4. Kredyt w BS Andrespol      –    1.225.014,00zł,   
5. Obligacje PEKAO S.A.       –    4.510.000,00zł, 
6. Obligacje PEKAO S.A.       –    2.508.000,00zł, 

7. Obligacje PEKAO S.A.       –    1.500.000,00zł. 
8. WFOŚiGW             –       812.859,82zł 

 

Plan wydatków inwestycyjnych w budżecie Miasta Brzeziny na 2019 rok stanowi kwotę 

12.421.111,58zł, a po dokonanych w trakcie I półrocza 2019 roku zmianach zostały 
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wydatkowane środki w wysokości 1.189.283,37zł. 
 

Kwota długu Miasta Brzeziny na dzień 30.06.2019r. osiągnęła wielkość 12.355.873,82zł, co 

stanowi 30,74% wykonanych dochodów (limit 60% dochodów budżetu). 
Ustawa o finansach publicznych wprowadziła tzw. indywidualny wskaźnik jednoroczny 

wyliczany dla każdej gminy oddzielnie. Charakteryzuje się on tym, że poziom przypadającej na 

dany rok spłaty rat kredytów i pożyczek, odsetek od kredytów i pożyczek z potencjalną spłatą 

poręczeń do dochodów ogółem nie może być większy niż wskaźnik będący średnią 

arytmetyczną z wykonania z budżetu z ostatnich trzech lat. Dopuszczalny wskaźnik spłaty 

zobowiązań określony w art. 243 ustawy  wynosi 8,61%. Wskaźnik spłat zobowiązań wynosi 

4,56%. 
 

Dyskusja. 
 

Głos zabrał radny Przemysław Maślanko, który nie miał pytań do budżetu, a jedynie zwrócił 

uwagę, ile papieru zużywa się na przygotowanie “papierowej wersji” materiałów na sesję. 

Zaproponował, aby materiały przesyłane były radnym wyłącznie w wersji elektronicznej. 
 

Przewodniczący Rady Miasta odpowiedział, iż zależy to tylko i wyłącznie od woli radnych. 
 

Radni nie zgłosili innych uwag. 
 

11.  Informacja nt. zaawansowania zadań inwestycyjnych zaplanowanych do realizacji w 

2019r. ze szczególnym uwzględnieniem budowy żłobka. 
Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił informację nt. zaawansowania zadań 

inwestycyjnych zaplanowanych do realizacji w 2019r. ze szczególnym uwzględnieniem budowy 

żłobka – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Następnie pokrótce omówił następujące inwestycje: 
1. Przebudowa ciągu dróg w ulicach Bohaterów Warszawy i Konstytucji 3 Maja w 

Brzezinach 

Plan na rok 2019 – 80.000,00 zł 

W roku 2019 wydatkowano 75.000,00 zł w ramach zadania. 
 

2. Przebudowa ciągu dróg w ulicach Dąbrowskiego i ul. Polna w Brzezinach 
Plan na rok 2019 – 30.000,00 zł 

W roku 2019 wydatkowano 26.691,00 zł w ramach zadania. 
 

3. Przebudowa drogi gminnej ulicy Świętej Anny od ulicy Sportowej do ulicy Południowej 

Plan na rok 2019 – 30.000,00 zł 
Inwestycja w trakcie przygotowywania. 

W roku 2019 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

4. Przebudowa drogi gminnej ulicy Traugutta w Brzezinach 
Plan na rok 2019 – 955.000,00 zł 
Inwestycja w trakcie przygotowywania. 

W roku 2019 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

5. Zakup gruntów 
Plan na rok 2019 – 609.000,00 zł 

W roku 2019r. poniesiono łącznie koszty w kwocie 303.757,58 zł. 
 

6. Przygotowanie terenów inwestycyjnych dla lokalizacji Strefy Inwestycyjnej w Brzezinach 

– Etap II 
Plan na rok 2019 – 0,00 zł  
W roku 2019 nie poniesiono kosztów w ramach zadania. 
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7. Rejestr VAT – system ewidencji zakupu, sprzedaży, fakturowania i VAT 

Plan na rok 2019 – 6.500,00 zł  
W roku 2019r. poniesiono łącznie koszty w kwocie 6.392,35 zł. 
 

8. Przebudowa przejść dla pieszych w drodze krajowej Nr 72 i drodze wojewódzkiej Nr 708 

w Brzezinach 
Plan na rok 2019 – 0,00 zł  
W roku 2019 nie poniesiono kosztów w ramach zadania. 
 

9. Budowa nowego budynku na potrzeby Środowiskowego Domu Samopomocy wraz z 

zakupem wyposażenia 
Plan na rok 2019 – 159.000,00 zł  
Inwestycja w trakcie przygotowywania. W roku 2019 nie poniesiono kosztów w ramach 

zadania. 
Decyzją Wojewody Łódzkiego przedsięwzięcie uzyskało dofinansowanie z budżetu 

Województwa Łódzkiego w wysokości 159.000,00 zł. 
 

10. Utworzenie w 2018 roku 90 miejsc opieki w żłobku w Brzezinach 

Plan na rok 2019 – 344.338,00 zł  
W roku 2019 wydatkowano 344.337,70 zł w ramach zadania. 
 

11. Utworzenie w 2019 roku 43 nowych miejsc opieki w żłobku w Brzezinach przy ul. 

Moniuszki 15 

Plan na rok 2019 – 2.650.000,00 zł  
W roku 2019 poniesiono koszty w ramach zadania w wysokości 27.730,00 zł za mapę i 

dokumentację projektową, jest to wydatek niekwalifikowany. 
 

12. Doprowadzenie sieci wod-kan i zmiana lokalizacji WC w Parku Miejskim w Brzezinach  

przy ul. Piłsudskiego 
Plan na rok 2019 – 76.000,00 
W roku 2019 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

13. Przebudowa kanalizacji deszczowej w ul. Mickiewicza w Brzezinach 

Plan na rok 2019 – 54.120,00 zł 
Inwestycja w trakcie przygotowania. 
W roku 2019 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

14. Przeciwdziałanie zagrożeniu powodziowemu w Brzezinach poprzez budowę i 

przebudowę urządzeń małej retencji 
Plan na rok 2019 – 640.000,00 zł 
Inwestycja w trakcie przygotowywania. Został złożony wniosek o dofinansowanie z 

EFRR. Na przełomie  września i października 2019 zostaną ogłoszone wyniki.  
W roku 2019 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

15. Wykonanie przyłącza kanalizacji deszczowej wraz z wpustami w ul. Fredry w Brzezinach 
Plan na rok 2019 – 21.000,00 zł 
Inwestycja w trakcie przygotowywania. 

W roku 2019 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

16. Zwiększenie produkcji energii ze źródeł odnawialnych na terenie Miasta Brzeziny 
Plan na rok 2019 – 930.000,00 zł 
W trakcie opracowywania jest dokumentacja przetargowa. 

W roku 2019 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

17. Wymiana oświetlenia ulicznego na terenie miasta Brzeziny 
Plan na rok 2019 – 1.992.181,00 zł 
W roku 2019 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
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18. Budowa Placu Zabaw w Parku Miejskim w Brzezinach przy ul. Piłsudskiego 

Plan na rok 2019 – 125.200,00 zł  
W roku 2019 poniesiono koszty w ramach zadania w wysokości 3.690,00 zł. 
 

19. Zaginione Miasto – stworzenie systemu efektywnego wykorzystania zasobów 

kulturowych Miasta Brzeziny 
Plan na rok 2019 – 2.842.100,58 zł 
W roku 2019 wydatkowano 32.374,56 zł brutto. 

 

20. Otwarte Strefy Aktywności „OSA” przy ul. Konstytucji 3-go Maja w Brzezinach 

Plan na rok 2019 – 98.135,00 zł 
W roku 2019 poniesiono koszty w ramach zadania w wysokości 98.134,04 zł brutto. 
 

21. Otwarte Strefy Aktywności „OSA”  
Podzadania: 
a) Otwarte Strefy Aktywności „OSA” przy ul. Hetmana w Brzezinach, 

b) Otwarte Strefy Aktywności „OSA” przy ul. Św. Anny w Brzezinach, 

c) Otwarte Strefy Aktywności „OSA” przy ul. Konopnickiej w Brzezinach. 

Plan na rok 2019 – 130.000,00 zł 
W roku 2019 poniesiono koszty w ramach trzech podzadań w wysokości 14.760,00 zł 

brutto. 
 

22. Rewitalizacja infrastruktury stadionu miejskiego – Etap I 

Plan na rok 2019 – 150.000,00 zł 
W roku 2019 wydatkowano 39.411,86 zł brutto w ramach zadania. 
 

23. Rozwój lokalnej infrastruktury sportowej poprzez budowę hali sportowej w Brzezinach 
Plan na rok 2019 –50.000,00 zł 

W dniu 7 sierpnia 2019 r. zawarto porozumienie ws. rozwiązania umowy 

dofinansowania. 
W roku 2019 nie wydatkowano środków w ramach zadania. 
 

Dyskusja. 
 

Pani Burmistrz zwróciła uwagę, iż realizacja “budowy oraz przebudowy urządzeń małej 

retencji” (str. 6 pkt 3 na str. 6) nie była możliwa, gdyż poprzedni Burmistrz podpisał aneks do 

umowy z wykonawcą projektu, na  mocy którego wykonano tylko jeden egzemplarz projektu do 

w/w inwestycji (zamiast w 4.). W związku z tym nie można było wykorzystać projektu do 

skutecznego aplikowania o środki zewnętrzne. 

Ponadto tylko 80% właścicieli, przez których działki miała przebiegać w/w inwestycja wyraziło 

na to zgodę. 

Problemem jest również budowa kanalizacji deszczowej w mieście. 
 

Przewodniczący Rady Miasta dopytał, o ilu egzemplarzach projektu na budowę małej retencji 

mowa była w umowie z projektantem? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż umowa mówiła o 5. egzemplarzach, natomiast do umowy 

został sporządzony aneks, który przewidywał wykonanie jedynie 1. projektu. 
 

Przewodniczący Rady dopytał, jaki był okres pomiędzy podpisaniem umowy, a sporządzeniem 

do niej aneksu? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż był to okres miesięczny. Za 1szt. projektu Miasto zapłaciło 

25.000,00zł – jest to ewidentny dowód niegospodarności. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy w tym roku zostanie wykonana instalacja 

energetyczna do toalety w parku? 
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Sieć została już niejako wykonana w lipcu 2019r. – odpowiedział Naczelnik R. Pyka. 
 

Panin Burmistrz odnosząc się do kwestii inwestycji poinformowała, iż rozstrzygnięty został 

przetarg na ścieżkę dydaktyczną (dot. rewitalizacji muzeum). 
Termin oddania placu zabaw w parku oraz OSY uzależniony jest od terminu wykonania przez 

wykonawców urządzeń, w które będą wyposażone zarówno plac zabaw jaki i OSA. 
 

Głos zabrała radna Dorota Sobińska-Chruścielewska, która zwróciła uwagę, iż gdyby przetarg 

na plac zabaw został wcześniej ogłoszony np. w lutym (a nie w czerwcu) to plac zabaw zostałby 

oddany do użytkowania już na wakacje. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż przetargi mogły być ogłoszone dopiero po zabezpieczeniu 

środków w budżecie na realizację inwestycji, które to można było zabezpieczyć dopiero po 

ukazaniu się informacji o możliwości dofinansowania. 
Problem pojawił się z uzgadnianiem kart technicznych z wykonawcami projektów oraz 

urządzeń. 
 

Radna powracając do tematu placu zabaw zapytała, kiedy zostanie zamontowany przewijak 

przewidziany w projekcie? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż przewijak na pewno będzie zamontowany na placu zabaw. 
 

Radny Daniel Szymczak przyznał rację Pani Burmistrz, iż procedury dotyczące realizacji 

inwestycji tak się przedłużają, że niejednokrotnie terminy realizacji oraz oddania inwestycji 

ulegają przekroczone. 
Następnie radny zaproponował, aby przewijak zamontować w obecnej toalecie na co Pani 

Burmistrz odpowiedziała, iż jest to zły pomysł i nie wyrazi na to zgody. 
Zaproponowała, aby w przyszłym roku do budżetu obywatelskiego złożyć wniosek na montaż 

przewijaków przy wszystkich placach zabaw w mieście. 
 

12.  Informacja nt. wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za I 

półrocze 2019r. 
Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej Danuta Bączyńska przedstawiła informację nt. planu 

finansowego jednostki za I półrocze 2019 roku – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Podkreśliła, iż budżet w I półroczu 2019 roku był niedoszacowany (450.000,00zł dotacji z 

Urzędu Miasta oraz środki z Powiatu 12.000,00zł) przez co bibliotece w chwili obecnej brakuje 

środków na podstawową działalność biblioteki m.in. zakup książek, prasy, organizację spotkań 

autorskich, jak również na podwyżki oraz nagrody dla pracowników, czy zatrudnienie 

informatyka. 
 

Dyskusja. 
 

Radna Marieta Rdesińska poinformowała, iż do radnych trafił wniosek Pani dyrektor o 

zwiększenie dofinansowania, gdzie jedną z kwot wskazanych we wniosku był koszt opłacenia 

rozprawy odwoławczej z zakresu prawa pracy. Radna poprosiła o informację czego dotyczy w/w 

sprawa, kto się odwołał, jaki był pierwszy wyrok? 
 

Pani dyrektor odpowiedziała, iż sprawę wniósł były pracownik biblioteki. Biblioteka przegrała 

sprawę. 1 października br. odbędzie się rozprawa odwoławcza. Nie wiadomo, jak się sprawa 

zakończy.  
 

Radna dopytała także co się stało z poprzednim informatykiem i czy biblioteka nie zatrudniała 

w międzyczasie żadnego informatyka? 
 

Pani dyrektor odpowiedziała, iż poprzedni informatyk przeszedł na emeryturę. Przez pewien 

czas na umowę zlecenie zatrudniony był informatyk, jednak obecnie nie stać już biblioteki na 

jego dalsze zatrudnienie. 
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Radna dopytała, jaki jest koszt zatrudnienia informatyka. 
 

Dyrektor Danuta Bączyńska odpowiedziała, iż miesięcznie około 2.000,00zł. 
 

Pani Burmistrz odwołując się do kwestii rozprawy odwoławczej zapytała jaka jest kwota 

odszkodowania zasądzona w I instancji? 
 

40.000,00zł - odpowiedziała Pani dyrektor. 
 

Pani Burmistrz zapytała skąd biblioteka weźmie środki w momencie, gdy sąd uzna rację 

powódki? 
 

Nie mam pojęcia. Nie mamy w budżecie takich pieniędzy – odpowiedziała Pani dyrektor 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Brzezinach.  
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Następnie informację nt. wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku przedstawił dyrektor 

Muzeum Regionalnego w Brzezinach Paweł Zybała – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Pani Joanna Kędzia-Kamińska jako nowy dyrektor Centrum Promocji i Kultury rozpoczęła 

swoje wystąpienie od przedstawienia swojej osoby. Następnie szczegółowo omówiła wykonanie 

budżetu placówki za I półrocze 2019 roku – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska odnosząc się do kwestii organizowanych spotkań w 

ramach “Podwieczorku z Gwiazdą” potwierdziła, iż nie cieszyły się one zbytnim 

zainteresowaniem, gdyż ceny biletów, jak na “nasze” warunki były dość wysokie. 
Następnie radna zadała 2. pytania: 

1. Jaki zakres prac remontowych został wykonany za kwotę 11.082,00zł?  
2. Jakie są wpływy ze sprzedaży BIS-u odkąd jest płatny, a jakie koszty? 

Radna dodała, iż jeżeli Pani dyrektor nie posiada w tej chwili takiej wiedzy z racji okresu 

swojego urzędowania prosi o przekazanie w/w informacji na piśmie lub telefonicznie. 
 

Pani dyrektor CPiK-u poinformowała, iż w I półroczu druk gazety kosztował 25.369,20zł, 

natomiast na chwilę obecną nie jest w stanie podać zysku ze sprzedaży oraz informacji nt. 

zakresu wykonanych prac w ramach remontów. 
Informacja zostanie przekazana radnej na piśmie. 
 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki, który powiedział, iż 

zszokowała go informacja nt. zawyżenia wartości faktury za wykonane prace remontowe.                  

W związku z tym chciałby zapytać, czy Miasto zapłaciło w/w fakturę oraz czy dochodzi jakoś 

swoich praw? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż faktura nie została zapłacona, a sprawa została skierowana na 

Policję. W CPiK-u zostanie wykonana kontrola wewnętrzna przez pracownika Urzędu Miasta. 
 

Radny Adam Durański zapytał, jakie koszty poniósł CPiK w związku z organizacją 

“Podwieczorka z Gwiazdą”, a jakie były przychody ze sprzedaży biletów. 
 

W I półroczu zorganizowano 2. podwieczorki, średnio spotkanie kosztowało 4.400,00zł. 

Sprzedano 17. biletów na spotkanie z Katarzyną Skrzynecką na kwotę 680,00zł, natomiast na 

spotkanie z Arturem Barcisiem sprzedano 14. biletów na kwotę 406,00zł. 
 

Pani Burmistrz dopowiedziała, iż koszt jednego podwieczorku oscylował nawet w granicach od  

6.500,00zł do 7.000,00zł. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zarządził przerwę. 
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Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
 

13.  Informacja o potrzebach remontowych dotycząca mieszkań będących w zasobach TBS 

oraz zasobach miasta. 
Prezes TBS-u Ewa Mądra-Chojka przedstawiła informację nt. potrzeb remontowych mieszkań 

będących w zasobach spółki – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Następnie odnosząc się do poruszanej wcześniej kwestii remontu na ul. Wojska Polskiego 75 

poinformowała, iż pomimo pogody Spółdzielnia Socjalna “Communal Service” w dniu 

dzisiejszym rozpoczęła prace remontowe. 
 

Dyskusja. 
 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miasta Brzeziny Tadeusz Barucki, który zapytał, czy 

Pani Prezes ma jakiś pomysł na lokal, w którym mieściła się pasmanteria? 

Być może uda się go zaadoptować na lokal mieszkalny? 
 

Pani Prezes odpowiedziała, iż można byłoby zlecić wykonanie wstępnego projektu, czy jest w 

ogóle możliwe zaadaptowanie w/w pomieszczenia na lokal mieszkalny. Na chwilę obecną w/w 

lokal nie może być wynajęty z uwagi na konieczność częściowej wymiany stropu. 
 

Radny Daniel Szymczak poprosił, aby w pierwszej kolejności TBS wyremontował mniejsze 

lokale, które będzie można udostępnić matkom z dziećmi. 
 

Następnie Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła informację nt. potrzeb 

remontowych mieszkań będących w zasobach miasta – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

14.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

14.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 

2019 rok 
Skarbnik Miasta Renata Bąk przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska poruszyła temat demontażu syreny alarmowej. 
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż demontaż syreny podyktowany jest tym, iż syrena od wielu 

lat nie działa, a właściciel prywatnego budynku, na którego dachu jest zamontowana zwraca się 

do Miasta z fakturami za wykorzystywanie jego dachu. Przeprowadzono rozeznanie rynku oraz 

sporządzono kosztorys i okazało się, że wartość wystawianych faktur znacznie przewyższa 

koszt demontażu syreny. W związku z tym Pani Burmistrz podjęła decyzję o demontażu syreny. 
 

Radna dopytała, czy w razie sytuacji kryzysowej Miasto dysponuje innym systemem 

alarmowym? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż Miasto posiada nowoczesny system powiadamiania. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska odnosząc się do wydatków na zakup i nasadzenie 

drzew w ramach nasadzeń zastępczych zapytała do kiedy Miasto ma termin, ile drzew należy 

nasadzić oraz jakie będą ich lokalizacje? 
 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek odpowiedziała, iż wszystkie warunki, jakie 

należy spełnić są określone w decyzji Starosty. Jeszcze w tym sezonie należy posadzić 400. 

drzew,  lokalizacje nie są jeszcze doprecyzowane. 
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Radna zaproponowała, aby nasadzić drzewa na terenie dawnego dworca PKS, gdzie powstał 

parking i aby najlepiej były to drzewa miododajne. 
 

Zastępca Naczelnika odpowiedziała, iż w/w lokalizacja zostanie sprawdzona, jednak należy 

pamiętać, iż w/w plac jest bogato uzbrojony i w związku z tym może być problem z 

nasadzeniem tam drzew. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zwrócił uwagę na bardzo wysoki koszt 

prowadzenia fanpagea miasta w mediach społecznościowych. Zdaniem Wiceprzewodniczącego 

w/w kwotę można byłoby lepiej spożytkować, zwłaszcza, iż Miasto posiada swoją stronę 

internetową oraz BIP. 
 

Radny Roman Kornecki poparł Wiceprzewodniczącego Rady Miasta mówiąc, iż koszt w/w 

usługi jest bardzo wysoki. Radny jest za prowadzeniem fanpagea Miasta, jednak należałoby 

rozeznać się w rynku i poszukać tańszego usługodawcy w tym zakresie. W/w kwotę można 

byłoby lepiej spożytkować np. na zakup wyposażenia do sal informatycznych w naszych 

szkołach. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż fanpage jest narzędziem promującym miasto i utrzymującym 

bieżący kontakt z mieszkańcami. W w/w kwocie mieści się nie tylko wynagrodzenie dla 

usługodawcy, ale również koszt promocji postów. Do chwili obecnej opłacaniem osoby 

prowadzącej facebooka miejskiego zajmował się CPiK. Dodatkowo należy pamiętać, iż 

człowiek świadczący w/w usługę musi poświęcić swój czas, ponieść koszt dojazdu na imprezę 

wykorzystując przy tym swój sprzęt. 
Po rozeznaniu rynku w/w oferta była jedną z korzystniejszych. 
 

Radny Janusz Nowański stwierdził, iż Miasto nie może się cofać. Na stronę internetową 

wchodzi niewielka liczba mieszkańców, natomiast posty na facebooku w ciągu sekundy 

odczytuje bardzo duża liczba osób. 
 

Radny Dariusz Guzek zwrócił uwagę, iż w chwili obecnej Miasto jedynie zwiększa w/w 

wydatki o 15.000,00zł, natomiast w skali roku daje to o wiele wyższą kwotę. Z tego też powodu 

poprosił dyrektor CPiK-u o przedstawienie rocznej kwoty w/w wydatków oraz firmy, która 

zajmuje się wykonaniem tej usługi. 
 

Pani Burmistrz dodała, iż facebook w Urzędzie Miasta uruchomiony jest od lutego br. Zasięg 

strony jest ogromny, wystarczy sprawdzić liczbę polubień oraz wejść na stronę. 

Jeżeli radni znajdą tańszego usługodawcę, który na każdy telefon będzie do dyspozycji Pani 

Burmistrz, aby tworzyć materiał do promocji miasta wówczas usługodawca zostanie zmieniony. 
 

Radny Janusz Nowański zaproponował, aby w drodze consensusu szukać tańszego 

usługodawcy, tymczasem pozostać przy dotychczasowym usługodawcy, aby Miasto do końca 

roku nie pozostało bez możliwości promocji i chwalenia się swoimi osiągnięciami na szerszym 

polu, niż „pole rażenia BIS-u”. 

Podkreślił, że na stronę internetową wchodzą mieszkańcy, którzy zainteresowani są konkretnym 

tematem, natomiast facebook informuje mieszkańców samoistnie. Dodatkowo na BIP-ie, czy 

stronie miasta nie można zamieszczać niektórych informacji. 
 

Radni nie zgłosili innych uwag. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika Miasta Przewodniczący Rady Miasta zapytał, 

jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 
 

Radna Marieta Rdesińska poinformowała, iż Komisja Finansowo-Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 

1. Tadeusz Barucki - „przeciw” 

2. Adam Durański - „za” 

3. Dariusz Guzek - „wstrzymujący” 

4. Roman Kornecki - „wstrzymujący” 

5. Grzegorz Maślanko - „za” 

6. Przemysław Maślanko - „wstrzymujący” 

7. Marek Matyszczak - „za” 

8. Janusz Nowański - „za” 

9. Małgorzata Polewczak - „za” 

10. Marieta Rdesińska - „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz - „wstrzymujący” 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za” 

13. Daniel Szymczak - „przeciw” 
 

Wynik głosowania: 

7. – „za”, 
2. – „przeciw” (T. Barucki , D. Szymczak), 
4. – „wstrzymujących się od głosu” (D. Guzek, R. Kornecki, P. Maślanko, K. Sienkiewicz). 
Uchwała została podjęta. 
 

14.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Brzeziny na lata 2019-2022 
Skarbnik Miasta Renata Bąk przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał o opinię Komisji Finansowo-Budżetowej. 
 

Radna Marieta Rdesińska poinformowała, iż Komisja Finansowo-Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika Miasta Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt pod glosowanie: 
 

1. Tadeusz Barucki - „za” 

2. Adam Durański - „za” 

3. Dariusz Guzek - „wstrzymujący” 

4. Roman Kornecki - „wstrzymujący” 

5. Grzegorz Maślanko - „za” 

6. Przemysław Maślanko - „wstrzymujący” 

7. Marek Matyszczak - „za” 

8. Janusz Nowański - „za” 

9. Małgorzata Polewczak - „za” 

10. Marieta Rdesińska - „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz - „wstrzymujący” 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za” 

13. Daniel Szymczak - „wstrzymujący” 
 

Wynik głosowania: 
8. – „za”, 
0. – „przeciw”, 
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5. – „wstrzymujących się od głosu” (D. Guzek, R. Kornecki, P. Maślanko, K. Sienkiewicz,                  

D. Szymczak). 
Uchwała została podjęta. 
 

14.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023 
Przewodniczący zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników Janusz Nowański odczytał 

opinię zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników z dnia 20 września 2019 r. –                           

w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Następnie poinformował, iż zgłoszono dwóch kandydatów – Grzegorza Kozieła, Tadeusza 

Leszka Selwakowskiego, którzy spełnili wymogi określone w ustawie z dnia 27 lipca 2001 roku 

- Prawo o ustroju sądów powszechnych oraz rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 9 

czerwca 2011 r. w sprawie sposobu postępowania z dokumentami złożonymi radom gmin przy 

zgłaszaniu kandydatów na ławników. 
 

Prowadzenie posiedzenia przejął Wiceprzewodniczący Rady Miasta Brzeziny Tadeusz Barucki. 
 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic poinformowała radnych, iż głosowanie na ławników jest 

głosowaniem tajnym. Omówiła procedurę głosowania na ławników – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Głosowanie regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na 

kadencję 2020-2023: 
11. – „za”, 
  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 
  2. – nieobecnych podczas głosowania. 

Regulamin głosowania na ławników został przyjęty. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zaproponował jako członka Komisji 

Skrutacyjnej radnych: Janusza Nowańskiego, Marietę Rdesińską oraz Małgorzatę Polewczak. 

Radni Janusz Nowański oraz Marieta Rdesińska wyrazili zgodę na zostanie członkami Komisji 

Skrutacyjnej, natomiast radna Małgorzata Polewczak nie wyraziła zgody. 
 

Ponadto swoją kandydaturę zgłosił radny Marek Matyszczak. 
 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zaproponowany skład 

Komisji Skrutacyjnej. 
 

Wynik głosowania zaproponowanego składu Komisji Skrutacyjnej: 

12. – „za”, 
  0. – „przeciw”, 
  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 
  1. – nieobecny podczas głosowania. 
 

Komisja Skrutacyjna w składzie:  
1. Marieta Rdesińska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 

2. Marek Matyszczak – członek Komisji Skrutacyjnej 
3. Janusz Nowański – członek Komisji Skrutacyjnej 

została powołana. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta ogłosił krótką przerwę celem przygotowania przez Komisję 

Skrutacyjną kart głosowania na ławników. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
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Wszystkim radnym rozdano karty do głosowania. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, iż na sali obrad znajduje się parawan 

umożliwiający przeprowadzenie tajnego głosowania. Następnie poprosił o oddawanie głosów do 

urny wyborczej kolejno według listy obecności. 
Radni wyczytywani przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej Marietę Rdesińską według 

listy obecności kolejno podchodzili do urny wyborczej i oddawali swój głos. 
 

Następnie ogłoszono krótką przerwę celem ustalenia wyników głosowania. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Marieta Rdesińska odczytała protokół z ustalenia 

wyników głosowania w w wyborach na ławników do Sądu Rejonowego w Brzezinach 

sporządzony na sesji w dniu 26 września 2019 r. na kadencję 2020-2023, podając rezultat 

głosowania. 
 

Pan Grzegorz Kozieł uzyskał jednogłośnie poparcie 11. radnych. 
Pan Tadeusz Leszek Selwakowski uzyskała jednogłośnie poparcie 11. radnych. 
 

Protokół z ustalenia wyników głosowania wraz z kartami do głosowania w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Uchwała w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023 została podjęta. 
Ławnikami do Sądu Rejonowego w Brzezinach na kadencję 2020-2023 zostali Panowie 

Grzegorz Kozieł oraz Tadeusz Leszek Selwakowski. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki odczytał treść podjętej uchwały 

uzupełniony o dane wybranych ławników – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

15. Wolne wnioski i sprawy różne.  
Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska podziękowała pracownikowi Urzędu Miasta 

Krzysztofowi Kotyni za organizację Biegu Dzika Dyszka oraz pogratulowała osiągniętego 

sukcesu i zainteresowania jakim cieszyła się w/w impreza. 
Następnie zapytała, kiedy zostanie wdrożony elektroniczny system głosowania podczas sesji? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż system został zakupiony, należy przeszkolić radnych i w 

każdej chwili można z niego korzystać. Decyzja leży w gestii Przewodniczącego Rady Miasta i 

do niego należy kierować pytania w tym temacie. 
Następnie dodała, iż przekaże podziękowania Panu K. Kotyni, natomiast sama dziękuje radnym, 

że zabezpieczyli środki na organizację biegu. 
 

Radny Roman Kornecki zapytał czy Miasto będzie mogło rozdysponować sprzęt zakupiony na 

potrzeby hali sportowej, aby przekazać go placówkom oświatowym do korzystania? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż Miasto czeka na decyzję Wojewody, radni również zostaną 

poinformowani. 
 

Radny Daniel Szymczak powiedział, iż udał się do Wydziału RI, aby sprawdzić działki, na 

których mógłby powstać skatepark i okazało się, że na ul. Hetmana Miasto posiada 5. działek 

budowlanych, w stosunku do których nie ma żadnych planów inwestycyjnych, natomiast działka 

pod budownictwo mieszkaniowe znajduje się „z boku”. W związku z tym prosi o dokładne 

sprawdzenie, czy można byłoby tam posadowić skatepark. 
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Pani Burmistrz odpowiedziała, iż nie wie, czy topografia w/w terenu oraz położenie i różnica 

poziomów pozwoli na budowę tam skateparku, zostanie to sprawdzone. 
 

Radny odparł, iż dotychczas mieściło się tam „dzikie boisko piłkarskie”, więc w jego ocenie 

topografia terenu nie powinna stanowić przeszkody dla realizacji w/w inwestycji. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż rozważy w/w lokalizację. 
 

Radny Przemysław Maślanko również poprosił, aby rozważyć możliwość zmiany lokalizacji 

skateparku na stadionie oraz ul. Hetmana. Zwrócił uwagę, iż czas ma tu istotne znaczenie, gdyż 

opieszałość może doprowadzić do tego, iż Miasto będzie musiało pozostać przy dotychczasowej 

lokalizacji. 
 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki, który poruszył 3. kwestie: 
1. Przejścia dla pieszych na ul. Głowackiego-Tulipanowa – Komisja Bezpieczeństwa 

zwróciła uwagę jedynie na konieczność poszerzenia o jedną płytę chodnikową zejścia do 

przejścia dla pieszych. Pozostanie zamontowanie znaków pionowych oraz namalowanie 

znaków poziomych i całość w/w działań w zupełności pozwoli na zabezpieczenie w/w 

skrzyżowania. 

2. Budynku na ul. Staszica- B. Joselewicza – poprosił, aby sprawdzić, czy komornik nie ma 

już podstaw do zajęcia nieruchomości. 
Ponadto poprosił o uporządkowanie terenu wokół w/w posesji, gdyż jest zaniedbany 

oraz zarośnięty. 
 

Ad.2. Do właściciela nieruchomości zostało wysłane pismo o uporządkowanie terenu, które leży 

w jego gestii. Wyrok został wydany, natomiast niestety nie ma kontaktu z właścicielem.   

Ponadto w budynku występuje problem z dzikimi lokatorami. Sprawa została zgłoszona do 

PINB-u. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta poprosił również Naczelnika Wydz. RI o interwencję                      

w GDDKIA odnośnie uporządkowania zarośniętego pasa drogowego od ul. Sienkiewicza                     

„w górę”. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż Miasto wysyła monity o należyte utrzymanie zarówno drogi 

krajowej, jak i wojewódzkiej, jednak za każdym razem otrzymuje odpowiedź, iż Zarząd Dróg 

wykonuje swoje prace zgodnie z harmonogramem i z uwagi na brak środków nie przewidują 

zwiększenia częstotliwości w/w prac.  
Pani Burmistrz podkreśliła, iż Miasto nie ma we własnym budżecie środków na porządkowanie 

terenów za GDDKiA oraz Zarządu Dróg Wojewódzkich. 
 

Na zakończenie swojej wypowiedzi Wiceprzewodniczący Rady poruszył temat audytu oraz 

poniesienia odpowiedzialności przez byłego Burmistrza za naruszenie dyscypliny finansowej. 
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż wystąpiła do Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

wszczęcie procedury dyscypliny finansowej w stosunku do byłego Burmistrza. Sprawa została 

przekazana do Rzecznika Dyscypliny Finansów, czekamy na podjęcie stosownych działań. 

Ponadto wraz z radcami prawnymi prowadzone są działania zmierzające do ustalenia wysokości 

szkód poniesionych przez Miasto poprzez niegospodarność, czy inne działania. Dotyczy to nie 

tylko niezrealizowanych projektów, ale przede wszystkim „kopca śmieci” na ul. Łódzkiej. 

Elementem tworzenia dokumentów w tym zakresie jest również przeprowadzany audyt. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę również na sytuację finansową, w jakim były 

Burmistrz pozostawił spółkę PEC. 
 

Głos zabrał radny Dariusz Guzek, który ponowił prośbę zgłoszoną na jednej z poprzednich sesji 

odnośnie podjęcia wspólnych działań z Zarządem Dróg Wojewódzkich w zakresie drogi 

wojewódzkiej na ul. Modrzewskiego w Brzezinach (przy posesji nr 11). 
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Pani Burmistrz odpowiedziała, iż prośba radnego została skierowana do ZDW. Na chwilę 

obecną zarząd wykonał nową nawierzchnię na skrzyżowaniu i mamy nadzieję, że i pozostałe 

kwestie zostaną rozwiązane. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała Naczelnika Wydz. RI Radosława Pykę, kiedy 

zostaną usunięte zwisające gałęzie drzew znajdujące się na ul. Św. Anny oraz wykonane cięcia 

pielęgnacyjne konarów zwisających nad drogą? W/w kwestie zgłaszała na ostatniej sesji, jednak 

do chwili obecnej nie podjęto żadnych działań, natomiast środki na w/w cel zostały już 

zabezpieczone. 
 

Naczelnik Wydz. RI odpowiedział, iż wykonano przegląd fitosanitarny drzew na wysokości ul. 

Św. Anny od skrzyżowania z ul. Sportową do granic administracyjnych miasta. Wskazane 

zostało 14. drzew, które wymagają cięć pielęgnacyjnych, w tym 1. drzewo będzie do wycięcia. 

Na dniach w/w zadanie zostanie zlecone Spółdzielni Socjalnej „Communal Service”. Miasto 

będzie systematycznie dokonywać przeglądu stanu drzew. Ponadto w dniu dzisiejszym wyjdzie 

pismo do wszystkich dyrektorów placówek oświatowych, aby wykonali przegląd swoich placów 

zabaw, w tym przegląd drzew. Następnie Naczelnik poinformował także, iż Miasto dysponuje 

ponad 400. drzewkami do nasadzenia i będzie trzeba zastanowić się, gdzie dokonać nasadzeń. 
 

Radny Janusz Nowański zwrócił uwagę, iż osoby zjeżdżające z kompleksu budynków będących 

w zarządzie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych dojeżdżając do ul. Boh. Warszawy narażone są 

na niebezpieczeństwo, gdyż zaraz za skrzyżowaniem parkują samochody po wewnętrznej 

stronie zakrętu. Powoduje to znaczne ograniczenie widoczności i zagraża bezpieczeństwu 

kierowców przemieszczających w/w odcinkiem. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż sytuacja sama powinna się rozwiązać po przebudowie ulicy, 

gdyż pojawią się dodatkowe miejsca parkingowe; do tego czasu prosi o chwilę cierpliwości. 
 

Radny Dariusz Guzek przypomniał, iż w tamtym roku składał interpelację ustawienia znaku 

zatrzymywania w miejscu, o którym w tej chwili mówi radny Janusz Nowański, jednak Komisja 

Bezpieczeństwa nie przychyliła się do w/w wniosku – stwierdziła, że jest tam bezpiecznie. 
 

Radny Daniel Szymczak zaproponował, aby radni „na własnych terenach” wskazali, gdzie 

posadzić drzewa, którymi dysponuje Miasto. 
 

Pani Burmistrz zaproponowała, aby radni osobiście włączyli się w akcję sadzenia drzew w 

mieście i zachęcili do niej mieszkańców. 
 

Radny odparł, iż jak najbardziej weźmie udział w takiej akcji społecznej. 
Następnie zwrócił się do mieszkańców Brzezin, aby zwracali uwagę, czym palą w piecach, gdyż 

poziom smogu w mieście w okresie jesiennym oraz zimowym jest dramatyczny i odbija się na 

zdrowiu wszystkich mieszkańców. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż jak najbardziej przychyla się do w/w apelu. 

Następnie poinformowała, iż Miasto w najbliższym czasie będzie przystępowało do Programu 

Czyste Powietrze, jak również zachęciła mieszkańców do przyłączania się do miejskiej sieci 

ciepłowniczej. 
 

16.  Zakończenie sesji. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął 

XVIII sesję Rady Miasta Brzeziny o godz. 1458 . 
             

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „XVIII sesja Rady Miasta Brzeziny z 26.IX.2019r.”, przechowywane w Biurze Obsługi 
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Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

hhttps://www.youtube.com/watch?v=aq89GO5oKdo. 
 

 

        Przewodniczący Rady 
 

          Grzegorz Maślanko 


